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Styrelsemöte Svenska samfundet för musikforskning 

(hållet via Zoom) 

17 november 2023 kl. 09.00–10.00 

 

Närvarande: Pia Bygdéus; Åsa Bergman; Mischa van Kan; Madeleine Modin; Anne Reese 
Willén; Markus Tullberg; Nicole Vickers; Stefan Östersjö; Ingela Tägil (suppleant); Per-Henrik 
Holgersson (suppleant). Magdalena Lilja (adjungerad). 
 
Frånvarande:  

§ 1. Ordförande Pia Bygdéus förklarade mötet öppnat.  

§ 2. Dagordningen godkändes.  

§3. Till justeringsperson valdes Mischa van Kan. 
 
§ 4. Förra mötets protokoll: https://www.musikforskning.se/styrelseprotokoll 
Inga synpunkter på protokollet som lägges till handlingarna. 
 
§ 5. Medlemsvård:  
Sedan förra mötet har Anne och Markus på uppdrag av styrelsen satt samman ett utkast 
till medlemsenkät som styrelsen fortsatte att diskutera och arbeta igenom vid detta möte. 
Enkäten kommer att skickas ut av styrelsen under slutet av november 2023. Syftet med 
enkäten är att fånga upp medlemmarnas synpunkter och önskemål. Enkätutskicket 
innebär också en möjlighet för styrelsen att kommunicera mål och visioner för föreningen 
samt en ambition att involvera medlemmarna i det arbetet. Diskussionen kring 
enkätfrågorna landade i följande: 
 

• Balans mellan siffer- och fritextsvar bör eftersträvas. 
• Värdeladdade ord bör undvikas. 
• Frågors inbördes placering bör övervägas. 
• Antalet frågor bör inte vara för många, en lättillgänglighet att svara ger 

förhoppningsvis fler inkomna svar. 
 
I tillägg till de frågor som kommer att ingå i enkätunderlaget föreslås också någon fråga 
om hur betydelsefullt det är att fortsatt få STM/SJM i tryckt form. Anne och Markus får i 
uppgift att revidera enkäten och att distribuera den till styrelsen via e-post för möjlighet 
till ytterligare kommentarer och justeringar under vecka 47. Styrelseledamöterna 
uppmuntrades också att skicka eventuella kommentarer och förslag på omformuleringar 
direkt till Anne och Markus för en så snabb och smidig process som möjligt. Magdalena 
Lilja har förberett en lista över medlemmar om vilka medlemmar som finns sedan 2019, 
en upprättade maillista över vilka dessa är (2019-2023) och distribuerar enkäten när 
styrelsen gjort den klar för utskick. Enkäten distribueras som länk i ett medlemsutskick. 
 
§6. Samfundskonferens – Musikforskning idag – 2024/2025: Plats för konferensen är 
ännu inte klar. Örebro kan gärna tänkas sig att vara värd för konferens, men har inte 
möjlighet 2024. Samma sak gäller Lund. Örebro och Lund kan därför bli framtida 
konferensplatser. Fråga är skickad till LNU, inget svar i dagsläget. Andra förslag är 
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Uppsala, och KMH i Stockholm som skulle kunna tänka sig att stå som arrangör i år igen. 
Styrelsen bestämde att förfrågan skickas till Uppsala nu. Parallellt med att plats för 
konferensen fastställs påbörjas arbetet med att skissera på cfp och på att tillfråga keynote. 
Förslag på keynote 2024 är Patrik Juslin, professor i psykologi, ssk musikpsykologi, och 
ledare för The Music Psychology Group vid Uppsala universitet 
https://www.katalog.uu.se/empinfo/?id=N96-224 Pia kontaktar Patrik samt Tobias 
Norlind-samfundet för ansökan om bidrag till keynote under vecka 47. 
 
§ 7. Ekonomisk genomgång  
Magdalena och Mischa har gjort en genomgång av samfundets ekonomi under hösten. 
Frågan har aktualiserats med anledning av avslaget från VR rörande ansökan om 
tidskriftsbidrag 2024-2026. Mischa har i egenskap av skattmästare undersökt utgifter. 
Störst kostnad är tidskriften, tryckkostnader för tidskriften som ökat och sannolikt 
kommer att öka ytterligare. En viktig fråga att ta ställning till är om tidskriften i framtiden 
endast skall ges ut i digital version, ev med möjlighet till ”print on demand”. Vad tycker vi 
är viktigast, att vi har en vetenskaplig tidskrift eller att den också finns i tryckt version? 
Sammanställningen visar att kostnaden för att anlita kanslifunktion/ekonom utgör en stor 
del vilket gör att styrelsen vill gå igenom, se över om det är möjligt att dra ner på 
kostnader, även kopplat till konferenskostnader eftersom all konferenshantering idag 
ligger hos samfundet. Ett nytt medlemsregister är önskvärt och skulle på lite sikt kunna 
minska arbetsinsatsen för Magdalena. Ett för samfundet fungerande registersystem är 
svårt att hitta, kanske behöver föreningen skapa ett eget. Konferensen gick 11 000 kr 
back 2023, vilket är ett något bättre resultat än för 2022. Resultatet för samfundet 2023 
väntas totalt landa på, prel. -73 000 SEK (inkluderar kostnader för bokföring). Pia 
undersöker möjligheten att söka medel från andra anslagsgivare än VR för att kunna 
trycka tidskriften även nästa år. 
 
Kansli- och medlemsservice, konferenser är kostnadsposter styrelsen fortsätter att se över 
och diskutera vid kommande sammanträde. Vilka uppgifter kan utföras av medlemmar, 
vilka behöver köpas in. En möjlighet kan vara att överlåta vissa av de arbetsuppgifter som 
idag ligger på kanslifunktionen till en konferenskommitté, som tar över vissa 
arbetsuppgifter, kan också vara styrelsemedlemmar. Vid nästa möte fortsätter 
diskussionen om det går att föra över arbetsuppgifter från Magdalena till styrelsen 
och/eller till konferenskommitté. Vissa konferensuppgifter har tidigare utförts av 
mottagande institution, men styrelsen tror inte att en mottagande institution självklart 
kommer att ta på sig dessa uppgifter framgent utan att det kopplas till 
konferenskostnader. Samfundet har historiskt haft en person som arbetat med samfundet, 
fram till 2015 Maria Stoor, och som efterträddes 2015 av Elisabeth Kreivi (2015-2019) 
och sedan 2019 Magdalena Lilja, ett arbete som är uppskattat, samfundet har behov av 
och som styrelsen nu arbetar igenom vilka funktioner som är viktiga idag 2023 och som 
går att förändra, utveckla framgent. 
 
 
§ 8. STM-SJM: I samband med att Eva Sæther och Sven Bjerstedt avslutar sin tid i STM-
SJM-redaktionen vid årsskiftet 2023/2024 återgår tidskriften till en tidigare modell med 
en huvudredaktör (Sverker Jullander) och en biträdande redaktör (Carl Holmberg), i 
enlighet också med besparingsdiskussioner styrelsen haft. Efter styrelsens september-
möte, dit Sverker Jullander var inbjuden till diskussion med anledning av VRs avslag på 
ansökan om tidskriftsbidrag, har även redaktionen och redaktionsrådet haft möte kring 
tidskriftens framtid. Tidskriften är en av samfundets viktigaste verksamhet tillsammans 
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med forskarkonferenserna. STM-SJM har de största ekonomiska utgiftsposterna för 
samfundet och diskuteras kontinuerligt vid styrelsemöten under hösten. 
 
§ 9. Hemsidan: Arbete med uppdatering pågår kontinuerligt, en större uppdatering av 
mjukvaran för hemsidan har just genomförts av Nicole. Frågan om styrelseprotokollens 
tillgänglighet diskuterades. Tidskriften har en ny hemsida (https://publicera.kb.se/stm-
sjm), men den gamla fyller fortfarande en viktig funktion som arkiv för tidigare 
digitaliserade volymer och därför är det bra att den finns kvar och att den nya går att nå 
via länkar. Nicole arbetar kontinuerligt i höst med att se över länkar, kopplingar mellan 
dåtid/nutid och upprätta en funktionsmail till samfundet: ssm@musikforskning.se 
 
§ 10. Övriga frågor: Inga anmälda övriga frågor. 
 
Kommande möten: 
15 december kl 9-10 styrelsemöte, följer upp höstens tidigare diskussionstrådar om tidskrift, 
konferens, medlemsservice samt utskick för cfp inför Musikforskning idag – 2024. 
 
§ 11.  Ordförande avslutade mötet. 
 

Stockholm 17 november 2023  

 

Protokoll fört av: 

   ____________________________________ 

  

      Åsa Bergman 

 

 

Justeras: 

   ____________________________________ 

    

Mischa van Kan 

 

 

Ordförande:       

   ____________________________________ 

    

Pia Bygdéus 
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